
From: Elsbeth Visser
To: Raadsgriffie
Subject: wonen 15 maart
Date: zondag 7 maart 2021 15:05:08

 
Geachte raad,
 
Wordt er ook nagedacht over herbestemming van leegstaande winkels en bedrijfspanden in het
kader van woning tekorten?
Gisteren kwam er tijdens het journaal een (woon)econome aan het woord en ik schrik dan van
het gemak waarmee ze het buiten de bebouwde kom bouwen propageert. De
redenen….bouwmateriaal is lekker makkelijk aan te voeren en er zijn geen klagende
omwonenden. En dat terwijl er juist nagedacht zou moeten worden over vergroenen, gezien de
klimaat problemen.
Veel wijsheid en toekomst visie gewenst!
 
Met vriendelijke groet,
Elsbeth Visser
 
PS kunnen daken van bedrijfspanden niet gebruikt worden voor zonnepanelen ipv weilanden
etc?
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